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Som bosiddende i Vorupør gør det mig utryg, at der ikke vil være tilstedeværelse af bagvagt i 
Thisted fra kl. 18-8 dagligt. Vi har året rundt turister og surfere. Om sommeren fordobles vores 
indbyggertal.  

Jeg tænker på, hvordan det vil være at skulle transporteres til skadestuen i Ålborg med en 
lukseret skulder eller måske hofte.  

Der er i forvejen næsten altid 8 timers ventetid i Ålborg og dette vil jo stige yderligere. Er der 
kapacitet til at nå alle disse patienter. Jeg tænker også på, hvad det vil koste i transport fra 
sygehuset i Thisted til Ålborg og hvilken problematik der ligeledes er, når en familie skal hente 
en pårørende i Ålborg. Dette er jo ikke hver mands eje, at have bil til rådighed. Vi skal spare 6 
mill. og der bliver brugt meget på transport og dette vil stige yderligere. Det bliver meget 
dårlige arbejdstider for bagvagterne og svært at kunne besætte disse. Hvis der som nu med 
døgndækning, vil en enkelt overflytning næsten opveje den ekstra løn til bagvagtens 
tilstedeværelse.  

Vi får jo også på vores afdeling overført patienter langt nord fra. Dette er så fint, at vi kan 
hjælpe med at kunne operer patienter, der ofte har ventet længe på deres operation. Vi har en 
operationsafdeling ,der er omstillingsparate og hvor komando vejen er kort. Vi kan udnyttes 
bedre og det vil kunne spare, så der ikke visiteres til privat regi. Vi kan kunne uddanne mellem 
vagter, så der vil være speciallæger i fremtiden.  

Min bekymring går også på, at skadestuen stadigvæk skal bemandes af en med. stud. Dette 
vil jo blive en nedgradering af behandlingen på skadestuen. I dag kaldes bagvagten jo ofte til 
at hjælpe med den rette behandling. Vi har vel også her i området krav på en ordentlig 
behandling.  

Der bruges i dag penge på lægeklinikker, her tænker jeg på Alles Lægeklinik, som får mange 
penge for fiktive ydelser. Måske der skulle kigges på de, der får for ydelser og om disse er 
realistiske. Der er sikker også en besparelse at hente her.  

Jeg betaler min skat og forventer at hvis jeg bliver syg. Så skal jeg have samme behandling 
som en der bor i en storby. Vi har lange afstande og det må koste at have et beredskab.  

Jeg håber, at der igen kigges på om den besparelse kunne findes andre steder. Det er ikke 
meget der spares ved at forringe vores behandlingsmuligheder. Det skaber stor utryghed 
både hos privatbefolkningen og hos erhvervslivet. Vi er vel også en slags mennesker selv om 
vi bor på landet! 

Med venlig hilsen  

Pia Pallesgaard. Operationssygeplejeske. 
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